

Press Release

MRO Europe, Amsterdam, The Netherlands, October 16th, 2018

Revima unveils its new brand identity and broader service offering.

Revima, a leading independent MRO (Maintenance, Repair & Overhaul) solutions provider, unveils its new brand identity and broader service offering in answer to its customers' expectations. Furthermore, Revima has announced strengthening its international footprint.

Over the last 60 years, Revima has built a solid MRO expertise, and is now one of the world leaders in its sector thanks to on-time delivery and dedicated customer support. Today, Revima supports aircraft operators, lessors, and repair stations worldwide, positioning the company as one of the most experienced MROs in the world, with extensive understanding of airline expectations, best in class value and services.

A new brand identity.

The choice of **adopting the brand Revima for its entire service-offering**, accompanied by a new visual identity went hand in hand with a strategic process on branding. Revima, recognized internationally for its unique capabilities in APUs and Landing Gears, will be the brand of choice. **The dynamic colors chosen for the new visual identity** comprise a deep blue representing reliability and know-how, as well as a vibrant orange, representing warmth and friendliness, with an objective to underscore the group's vision.

In this respect, **the new visual identity is backed by the baseline "Service is our passion"**, bringing more dynamism and customer proximity. By using the term "passion", Revima's new baseline is designed to highlight its employees. It illustrates the values of the company: **commitment, team spirit, keeping it simple and well-being.**

"This new logo is accompanied by a redefined services portfolio to enable our customers to benefit from a broader and clearer service-offering. This major step in Revima's development is key in expanding our world class MRO solutions and being even closer to our customers.", said Olivier Legrand, President & CEO of Revima.

A clearer, broader service offering.

Specialized in APU, Engine Parts and Landing Gear MRO, for civil and military aircraft, Revima has **reorganized its service offering into five commercial brands:**

- **REPAIR & OVERHAUL**
APU, Landing Gear and associated LRUs.
- **ENGINE PARTS REPAIR**
Sheet metal work activity for civil and military applications.



SERVICE IS OUR PASSION

- **MATERIAL SOLUTIONS**
Serviceable parts and complete assemblies trading activity, previously named Normandy Aero Spares (NAS).
- **FLEET MANAGEMENT**
Digital solutions providing advanced diagnosis and prognosis for optimized APU operating and maintenance costs.
- **LEASING**
APU and Landing Gear leasing activity.

A stronger international footprint.

With committed and passionate employees across locations in France, Asia, North America and the Middle East, Revima boasts over 60 years of MRO expertise. Designed to strengthen the competitiveness of operators at the highest possible level, Revima's service offering is also backed by unmatched availability and reliability of its services. **Revima will also be opening in 2020 a landing gear overhaul shop in Thailand**, thus increasing its service capacity and client proximity in this key region of the world.

* * * * *

Press Contact

Cynthia Jordan

c/o CMYK&CO

+33 686 03 97 95

cynthia@cmykandco.com

More about Revima – www.revima-group.com

Revima is a leading independent MRO (Maintenance, Repair & Overhaul) solutions provider, specialized in APU, Engine Parts and Landing Gear for civil and military aircraft through five dedicated services: Repair & Overhaul, Engine Parts Repair, Material Solutions, Fleet Management and Leasing.

With committed and passionate employees across locations in France, Asia, North America and the Middle East, Revima boasts over 60 years of MRO expertise. Revima supports aircraft operators, lessors, and repair stations worldwide, positioning this company as one of the most experienced MROs in the world. Revima is an EASA & FAA Part 145 certified organization, as well as benefiting from approvals from numerous agencies.

Press Release

MRO Europe, Amsterdam, Pays-Bas, 16 octobre 2018

Revima dévoile sa nouvelle identité de marque et son offre de services étendue.

Revima, l'un des principaux leaders indépendants de solutions MRO (Maintenance, Repair & Overhaul), dévoile sa nouvelle identité de marque et son offre de services étendue pour répondre aux attentes de ses clients. En outre, Revima a annoncé le renforcement de sa présence internationale.

Au cours des 60 dernières années, Revima a développé une solide expertise en matière de MRO et fait désormais partie des leaders mondiaux de son secteur grâce à une offre très large sur ses services de prédilection et à une assistance client dédiée. Aujourd'hui, Revima soutient les exploitants d'aéronefs, les loueurs et les stations de réparation dans le monde entier, positionnant l'entreprise comme l'un des MRO les plus expérimentés au monde, avec une compréhension approfondie des attentes des compagnies aériennes et des services inégalés.

Une nouvelle identité de marque.

Le choix **d'adopter la marque Revima pour l'ensemble de son offre de services**, accompagnée d'une nouvelle identité visuelle, est le fruit d'un processus stratégique d'image de marque. Dès à présent, Revima, reconnue internationalement pour ses capacités uniques en APU et trains d'atterrissage, sera la marque de choix. **Les couleurs dynamiques choisies pour la nouvelle identité visuelle** comprennent un bleu profond représentant la fiabilité et le savoir-faire, ainsi qu'un orange vif représentant l'accueil et la convivialité, l'objectif étant de souligner la vision du groupe.

À cet égard, **la nouvelle identité visuelle s'appuie sur la signature "Service is our passion"**, qui traduit dynamisme et proximité client. En utilisant le terme "passion", la nouvelle signature de Revima est conçue pour mettre en valeur ses employés. Cette caractéristique illustre les valeurs **d'engagement, de travail en équipe, de simplicité et de bonne humeur.**

"Cette nouvelle identité visuelle est accompagnée d'une offre de services redéfinie afin d'apporter à nos clients une meilleure lisibilité de notre offre. C'est une étape clé dans le développement de Revima qui vise à élargir sa gamme de solutions MRO pour être encore plus proche de ses clients.", affirme Olivier Legrand, PDG de Revima.

Une offre de services plus claire et plus large.

Spécialisée dans la maintenance et la réparation d'APU, pièces moteurs et trains d'atterrissage pour avions civils et militaires, **Revima a réorganisé son offre en cinq marques commerciales :**

- **REPAIR & OVERHAUL**
Maintenance et réparation d'APU, de trains d'atterrissage et de LRU associés.
- **ENGINE PARTS REPAIR**
Travaux de chaudronnerie couvrant des applications civiles et militaires.



SERVICE IS OUR PASSION

- **MATERIAL SOLUTIONS**

Négoce de pièces de rechange d'occasion et d'ensembles complets pour tous types d'aéronefs, précédemment appelé Normandy Aero Spares (NAS).

- **FLEET MANAGEMENT**

Solutions digitales de diagnostics et pronostics de pannes permettant l'optimisation des coûts de maintenance et d'opération des APU.

- **LEASING**

Activité de leasing d'APU et de trains d'atterrissage.

Une empreinte internationale plus forte.

Avec des employés engagés et passionnés répartis sur plusieurs sites en France, en Asie, en Amérique du Nord et au Moyen-Orient, Revima bénéficie de plus de 60 ans d'expertise MRO. L'offre de services de Revima repose sur une disponibilité et une fiabilité inégalées. Toujours soucieux d'offrir davantage de produits à ses clients, **Revima ouvrira également en 2020 un atelier de révision de trains d'atterrissage en Thaïlande**, augmentant ainsi sa capacité et la proximité pour ses clients.

* * * * *

Contact Presse

Cynthia Jordan

c/o CMYK&CO

+33 6 86 03 97 95

cynthia@cmykandco.com

À propos de Revima – www.revima-group.com

Revima est un leader indépendant de solutions MRO (Maintenance, Repair & Overhaul), spécialisé dans les APU, les pièces moteurs et les trains d'atterrissage pour avions civils et militaires à travers cinq services dédiés : Repair & Overhaul, Engine Parts Repair, Material Solutions, Fleet Management et Leasing.

Avec ses employés engagés et passionnés répartis sur plusieurs sites en France, en Asie, en Amérique du Nord et au Moyen-Orient, Revima a plus de 60 ans d'expertise MRO. Revima soutient les exploitants d'aéronefs, les loueurs et les stations de réparation dans le monde entier, plaçant la société parmi les MRO les plus expérimentés au monde. Revima est une organisation certifiée EASA & FAA Part 145 et bénéficie des approbations de nombreuses agences.